
 

Valoració del Ple municipal 
 
25/07/2019 

Comunicat on l’assemblea de la CUP de Vandellòs i l’Hospitalet de l’Infant valora i explica el 
Ple municipal celebrat el 24 de juliol 
 
El primer punt del Ple, que consistia en l’aprovació de l’acta del ple anterior, ha estat 
rebutjat amb els vots en contra de tota l’oposició a causa d’una irregularitat per part de 
l’alcalde, la qual ha sortit a la llum gràcies a la CUP, a l’hora d’escollir els presidents de les 
comissions informatives. 
 
Quan s’ha arribat al calendari de les festes locals, hem presentat una esmena per a que Sant 
Jaume deixi de ser festiu a Vandellòs, ja que no té cap tradició ni tampoc es realitza cap acte 
aquest dia, i passi a ser-ho el divendres de la Festa de la Germandat. L’esmena ha estat 
rebutjada, amb algunes argumentacions incomprensibles per part de JuntsXCat i ERC,  ja que 
només ha comptat amb els vots nostres i de la FIC. 
 
A continuació hem presentat la moció de bon govern, transparència i participació 
ciutadana, el contingut de la qual està publicat a les xarxes socials. Per començar, l’alcalde 
no ha permès la votació separada dels punts, fet que crea un greu perjudici a la qualitat 
democràtica del debat municipal. A continuació, tant ERC com JuntsXCat han afirmat que 
alguns punts de la moció eren il·legals, fet que hem demostrat que és, directament, mentida. 
Sorprèn veure com alguns partits que s’autoanomenen independentistes s’aferren a un 
concepte tan restrictiu de la llei. Per cert, molts dels problemes d’ordre que han sorgit en 
aquest Ple s’haurien evitat fàcilment amb un ROM, que era una de les nostres propostes. La 
moció només ha obtingut el vot de la FIC i el nostre. 
 
Més endavant hem presentat la moció de prevenció d’incendis forestal, que prèviament 
havia estat transaccionada amb ERC. Un altre cop, l’alcalde ha negat la votació separada dels 
punts, i només hi ha votat a favor ERC, la FIC i nosaltres. 
 
A la moció d’ERC en solidaritat amb la campanya #Rebrotem per l’incendi de la Ribera 
d’Ebre, que nosaltres consideràvem que era massa genèrica i no obligava a res, hem 
aconseguit introduir una esmena per la qual l’Ajuntament de Vandellòs i l’Hospitalet de 
l’Infant hi destinarà 1.000 euros en mostra de solidaritat. S’ha aprovat per unanimitat de 
tots els grups. 
 
Finalment, en les més de tres hores que ha durat el Ple, hem vist i sentit moltes coses que 
no ens han agradat. Segurament, els intents de menysprear i limitar la nostra tasca  com a 
grup de l’oposició han estat els més greus de tots. En donarem compte detallat a les xarxes 
socials, ja que per manca d’espai no podem fer-ho aquí. Però ja avisem que no passarem per 
alt cap menysteniment vers les 232 persones que ens van votar. 
 


